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Van:  
Verzonden: maandag 14 oktober 2024 12:04 
Aan: Griffie <griffie@gemeenteraadmaastricht.nl> 
Onderwerp: Voorstel m.b.t. investering in Natuurhistorisch Museum  
 

L.s., 
 

Bij deze verzoek ik u de bijgevoegde brief door te sturen aan: 

 alle leden van de Gemeenteraad, 

 het College van B&W. 

Daarnaast verzoek ik u bijgevoegde brief op te nemen als: 

 ingekomen post in de dagmail, 

 ingezonden stuk bij het betreffende agendapunt a.s. dinsdag (15 
oktober 2024), domein economie en cultuur. 

 

 

  
Met vriendelijke groet,  
  
SPA  
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Geachte leden van de gemeenteraad, 
 
 
Dinsdag 15 oktober vergadert u over het voorstel om 5,3 miljoen Euro te investeren 
in het Natuurhistorisch Museum aan het Bosquetplein.  
Als u dat besluit neemt continueert u daarmee voor de lange termijn het huidige 
museale concept in de binnenstad. 
 
De stad is al vele jaren partner in de herontwikkeling van de ENCI-groeve en het 
ENCI-terrein.  
Er is daarbij consensus over het ontwikkelen van een voor bezoekers aantrekkelijk 
gebied.  
Een bezoekerscentrum dat o.a. een museale ervaring aanbiedt over de speciale 
aspecten van het gebied staat daarbij op het netvlies van alle partners (SPA, 
Natuurmonumenten, LRE, Provincie én Gemeente). 
 
Vrijwel alles dat het huidige museum presenteert, handelt over en is te vinden in het 
groeve gebied.  
Zo'n museum hoort gewoon thuis op die plek en kan daar uitgroeien tot een 
levensvatbaar doel voor bezoekers aan de stad.  
Een exclusieve focus op de oude binnenstad voor toeristische bezoekers wordt al 
jaren als een risico op de lange termijn gezien en zet een rem op de ontwikkeling 
van meerdaagse bezoeken aan onze stad.  
En juist dat laatste wil de stad graag beter ontwikkelen.  
 
Geachte leden van de Gemeenteraad, wat we ook wel of niet doen rond de groeve, 
een bijzonder gebied ís het en zal het hoe dan ook worden.  
Als we op zoek zijn naar een economische, culturele en natuurhistorische 
meerwaarde voor stad en regio, zullen we als stad daarvoor passende keuzes 
moeten maken.  
Laat het Natuurhistorisch Museum zich opnieuw uitvinden aan de groeve rand.  
Het barst daar van de ingrediënten én koppelkansen, waardoor het eindelijk 
succesvol kan worden en werkelijk toekomstbestendig.  
Inclusief een nieuw en gedegen concept van vervoer.  
Het wordt daar hoe dan ook drukker en dat moeten we goed regelen, vindt ook SPA. 
 
 
 



 
In 2011 heeft de Universiteit (Faculteit Economie) een verkennend onderzoek 
gedaan naar de levensvatbaarheid van een nieuw museaal concept met een zeer 
positieve conclusie (zie dokumenten via link).  
Nu is aan de orde u niet vast te leggen op een ontwikkelrichting die een echte 
vernieuwing en doorontwikkeling van het museum op een betere plek gedurende 
vele jaren zal blokkeren. 
 

 
 

Vriendelijk groet, 
namens de voorzitter van SPA,   

 

 

 

https://spadembenemend.stack.storage/s/2IJ9wDG5FnXtyoy8

